

Dear ALL:

Please Vote our School's short documentary film.

Our School's short documentary film has been officially submitted to "the1st Chinese Movie Festival in Eastern Region of US". May we ask the parents and students to watch the film and vote for it?

The link of our documentary film: <http://www.tudou.com/programs/view/KsJHRcMa2ro>

Below is a message/rules posted on the film website

除专业评审的奖项评选外，本次大赛特别推出观众网络票选“最受观众欢迎短片”活动。诚邀所有观众朋友参与评选。具体评选活动的信息如下：

1. 评选时间：2012年1月20日至3月16日。1月20日前为投票试运行状态，正式开始时所有作品的票数将清零。
2. 评选平台：为本次大赛的土豆网视频专区 <http://zone.tudou.com/mdhy>。  
<http://zone.tudou.com/mdhy>。
3. 参赛作品：为本次大赛正式向组委会报名并成功上传的作品。以组委会的认定为标准。
4. 评选办法：为网络票选。投票者需拥有土豆ID。一个确认的email只对应一个土豆ID。每土豆ID在评选过程中为每一部参赛作品最多只能投一票，但可投给多部作品。参赛选手亲友团可以合理的宣传和拉票。
5. 评选结果：评选结束后，得票数最多者将获得“最受观众欢迎短片奖”。组委会将公布评选结果，并在之后的颁奖礼中为选手颁发奖杯和奖金。
6. 违规情况：本着公平竞争的原则，大赛组委会在投票过程中严禁刷票等作弊行为，一经发现与核实将取消该作品参与本奖项角逐的资格。
7. 如有异议和问题请致信组委会官方信箱：[chinesefilm2011@gmail.com](mailto:chinesefilm2011@gmail.com)。  
<mailto:chinesefilm2011@gmail.com>。
8. 本次电影节及短片大赛组委会保留对此次活动的一切最终解释权。

Tudou's registration site is setup with Chinese. Here is an English guideline:

If you don't yet have an account, you'll need to register then vote. Here is what you can try---go to the link: <http://zone.tudou.com/mdhy>, fill out the boxes on your left side:

电子邮件 E-mail [            ]----as User ID

登录密码 [            ] ----Password 4-12 capital or small letters, numbers and symbols

你的昵称 [        ] ----how you want to be called, not exceed 14 letters,number and symbols

then hit the orange box at the bottom to complete the registration.  
When done with setup account, you may use your ID and Password to fill out the boxes on the left part of screen and hit that grey box at the end to go on the main screen---  
Now please look for the photo with a group of Chinese girls in red,

---caption below the photo----

参赛作品 013\_中國漢字的魅力

12:39

时间: 2012-01-17

投票: ----(vote)

Enjoy watching the film and pleas go back to the mail screen and hit the orange box below the 参赛作品 013\_中國漢字的魅力 to vote for our school's film. The voting time is Jan 20---March 16, 2012.  
To vote- you may hit the orange box below, it will automatically count your vote in.

Thanks,  
Chinese Academy